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HÖK 6 HÖK

TTK HÖK választások - Bemutatkoznak a jelöltek
Biológia szakterület (3 jelölt, 5 hely)

FÖLDI MÁTYÁS (BIOLÓGUS)

A továbbiakban is szeretnék segíteni a 
hallgatóknak. Ugyan már mint csak egyszerű 
képviselő, de még így is nagy lelkesedéssel és 

szívvel. Köszönöm, ha szavazol rám!

ÓNODI FERENC LÁSZLÓ (BIOLÓGUS)
Az elmúlt években szervező elnökhelye�esként tevé-

kenykedtem a HÖK-ben. Részt vehe�etek sok rendezvé-
nyen, amit a TTK HÖK szerveze� nektek. A jövő évtől nem
kívánok tisztséget betölteni az Önkormányzat keretein 
belül, azonban a felhalmozo� tapasztalatokat képviselő-
ként szívesen továbbadom, és kamatoztatom.

Az erőteljesebb és eredményesebb érdekérvényesítés-
re helyezném a hangsúlyt.

SZABÓ CSABA (BIOLÓGUS)

Sziasztok!
Szeretném folytatni a képviselői munká-

mat/pályafutásomat. Segítsetek nekem ebben 
a szavazatotokkal! Üdv.: Bahama

Fizika szakterület (8 jelölt, 5 hely)
BARTA VERONIKA (CSILLAGÁSZ)

Eddig a Mafihe aktív tagjaként sok prog-
ramot szerveztem a fizikát hallgató diákok
számára. Most a Hallgatói Önkormányzaton 
belül is szeretném képviselni a hallgatók érde-

keit. Még több móka és kacagás…

HARANGOZÓ JÓZSEF GÁBOR (FIZIKUS)

A 2006/2007-es tanévben is képviselő 
vagyok és egyben szakterületi koordinátor is. 
A „mentorprogramunkban” is részt ve�em.

Szeretném ezentúl is folytatni a munkát, 
és ha lehet javítani a képviselet aktivitásán, minél több 
hallgatót bevonva a közéletbe. Ezen kívül mindenképp 
szeretném, ha Ti, kedves hallgatók sokkal jobban látnátok 
a munkánk eredményét, és elmondanátok az ezzel kapcso-
latos kritikátokat, ötleteteket! Kérdezz, én válaszolok!

GUBER TAMÁS (MATEMATIKA-FIZIKA)
Elképzeltem egy jól és hatékonyan műkö-

dő ELTE TTK HÖK-öt. Tervem ennek megva-
lósítása!

MONES ENYS (FIZIKUS)

PÉNZES ANGELIKA (MATEMATIKA-FIZIKA)
Terveimben szerepel, hogy továbbra is 

megrendezésre kerüljön a matekos teadél-
után, nyilvánosság elé kerüljön a Matematikai 
Múzeum tevékenysége. Fellendíteni a fizika
szakterületet. Bulizni, szórakozni, tanulni…

POLGÁR PÉTER BALÁZS (TECHNIKA-INFO.)

S a j á t  s z a k o m n a k  m e g f e l e l ő e n  a 
tanárszakos halgatókat képviselném elsősor-
ban. Ezentúl három, mindenkit érintő dolog-
ban szeretnék előrelépést elérni:

1. Összeghatártól függően mindig legyen részletfize-
tési lehetőség a befizetendő díjakban (kreditújrafelvételi,
pótdíjak, FER).

2. Lehessen átutalással is fizetni a TTK-n, ne kelljen
egyszer a TO-n, egyszer meg a postán sorban állni.

3. Létesüljön egy egységes, elektronikus jegyze�ár,
ahol szakonként és tárgyanként megtalálhatóak összesítve 
a letölthető jegyzetek, előadásvázlatok.

SÁFRÁNY EDINA RITA (FIZIKA)
Hirtelen nem is tudom, hol is kezdjem a 

bemutatkozásom. A legjobb lesz, ha kezdem a 
legelején. Szóval ebben az évben Bsc-s hallga-
tóként érkeztem az egyetemre. Inkább térjünk 
a lényegre, azért szeretnék képviselő lenni, 

hogy legyen a fizika szakterületén a Bsc-s hallgatóknak
képviselőjük, olyan valaki, aki benne is van a most beveze-
te� rendszerben. Jövőbeli terveim és elképzeléseim nagyon
változatosak, sokszínűek, és rugalmasan alkalmazkodnak 
a fizika szakterület hallgatóinak igényeihez. Eddig talál-
kozha�atok velem a TDK Hétvége @ Horpácson, a fizikus
bulikon, 9-én a LEN-en a Mafihe sátrában, és ha eljö�ök
az augusztusi gólyatáborba, o� is találkozha�ok velem,
mert az egyik szervezője vagyok. Szavazzatok rám, hogy 
módomban álljon megmutatni mire is vagyok képes.

Előre is köszi a segítséget!

VÉGH TAMÁS (CSILLAGÁSZ)
Kedves Hallgatók! Az elmúlt években 

elsősorban a hallgatókat (Titeket) érintő 
szociális ügyekkel foglalkoztam a Hallgatói 
Önkormányzatban két évig mint szociális 
elnökhelye�es. Jövőre is szeretném szociális

ügyeiteket és pályázataitokat segíteni.
Továbbra is szeretnék a mindennapi döntéshozatalban 

részt vállalni, valamint a hallgatói irodában a segítsége-
tekre lenni.
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HÖK  7  Földrajz-Földtudomány szakterület 
 (12 jelölt, 5 hely)

JANCSÓ TAMÁS (GEOGRÁFUS)
Sziasztok!
Ha kollégisták vagytok, vagy jártatok már 

pár rendezvényünkön, akkor biztosan talál-
koztatok már a munkámmal! Támogassatok, 
hogy még többet dolgozhassak Értetek!

JÁNOSI ATTILA (FÖLDRAJZ-TÖRTÉNELEM)
Ebben az évben mentorként segíte�em a gólyáknak.

Jövőre, mint képviselő szeretném ezt folytatni. Célom a 
hallgatók érdekeinek hatékony képviselete, tanulmányi 
ügyek segítése.

KÖHLER JÁNOS (GEOGRÁFUS)
Sziasztok!
Szeretném továbbra is képviselőként segí-

teni a HÖK munkáját, és ezzel együ� a Ti
érdekeiteket képviselni. Ehhez kérem a támo-
gatásotokat!

LELLEI NÓRA (GEOLÓGUS)
Kedves Hallgatótársaim!
Egy év képviselői tapasztala�al a hátam

mögö� úgy gondolom, hogy a képviselői
tisztség jó betöltése nem csupán az ismert-
ségből áll, hanem hogy a hallgatók mennyire 

ismerik el a munkád. Idén sokat te�em a közösségért, és
a visszajelzéseitek alapján nem hiába. Én ezt a munkát 
szeretném folytatni: szeretném továbbra is tartani vele-
tek a kapcsolatot, szeretnék a problémáitokra megoldást 
találni, az egyetemi életet színesíteni, és jövőre is szívesen 
képviselném az érdekeiteket és ötleteiteket a HÖK-ben. 
Előre is köszönöm a bizalmatokat!

LOVÁSZ PÉTER (GEOGRÁFUS)
Saját évfolyamom és szakom képvisele-

te a HÖK-ben. Tovább folytatom a szociális 
ügyekkel kapcsolatos dolgokat.

MÉSZÁROS CSABA (GEOLÓGUS)
Legutóbb, amikor egy nagypolitikus iga-

zat mondo�, elég nagy balhé le� belőle, így én
óvakodom e�ől… Viccet félretéve az elmúlt
évben a legnagyobb szakterületet koordinál-
tam, és azt szeretném folytatni, mert van még 

mit javítani, és mindig lehet jobban csinálni, és kell is, 
hogy ne csak elvben legyünk a legnagyobb egyetem.

PÁLSZABÓ KRISZTIÁN (GEOFIZIKUS)

Először is ismételten szeretnék köszönetet 
mondani azoknak, akik korábban támoga�ak
szavazatukkal. Továbbra is szeretnék szabad-
idős programokat, főleg kirándulásokat szer-

vezni, ahogy az előző években is ígértem, és te�em. Igen,
nem hatalmas tömegeket mozga�am meg, de aki o� volt,
jól érezte magát. Örömmel töltene el, ha a minőség melle�
a mennyiség is gyarapodna. Ehhez szeretném kérni segít-
ségedet, támogatásodat!

PAPP GABRIELLA (METEOROLÓGUS)
Az elmúlt 4 évhez hasonlóan szeretném 

tapasztalatommal, tudásommal segíteni a kar 
hallgatóinak egyetemi éveit.

SERES ALEXANDRA (METEOROLÓGUS)

Kedves Hallgatótársaim!
Három éve vagyok a TTK Hallgatói 

Önkormányzatának képviselője. A Földtudo-
mány szakterület vezetése után idén szociális 

elnökhelye�esként dolgoztam. Ez idő ala� részt vállaltam
a szabályzatok véleményezésében, és a mindennapi hall-
gatói életet érintő kérdések megvitatásában. A következő 
tanévben a ju�atási rendszer jelentős változásai mia�
ugyanezen a területen szeretnék dolgozni, hogy könnyeb-
ben eligazodjatok a szabályzatok útvesztőiben.

SUDÁR ISTVÁN ÁKOS  
(FÖLDRAJZ-TÖRTÉNELEM)

Elsősorban évfolyamtársaim észrevételeit 
és ötleteit szeretném tolmácsolni a küldö�-
gyűléseken, szavazataimmal az egyszerű és 

hatékony ügymenetet kívánom majd elősegíteni. Próbál-
nám elérni, hogy a Hallgatói Önkormányzatot fontosnak 
érezzék a csopor�ársaim, és hogy az önkormányzat figyel-
me ne csak a szokásos feladatokra terjedjen ki.

SZELEI BARBARA (FÖLDRAJZ)

Sziasztok!
Elsőéves földrajzos hallgatóként még 

nincs nagy tapasztalatom a HÖK-ös mun-
kák terén, de idén már részt ve�em néhány
rendezvény szervezésében, és szívesen foly-

tatnám ezt a továbbiakban is. Szeretném az egyetemen az 
érdekeiteket képviselni, és a közéletet tovább frissíteni. 
Kérlek titeket, hogy támogassátok szavazatotokkal egy 
elsős lelkesedését!

TAKÁCS SZABINA (FÖLDRAJZ)

Sziasztok!
Elsőéves földrajzos hallgató vagyok. Sze-

retnék képviselő lenni, hogy az érdekeiteket 
képviselhessem, és segítsek, ahol tudok.
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Kémia szakterület (7 jelölt, 5 hely)

BÉRES DÁVID (VEGYÉSZ)

BOSNYÁK ANDRÁS (VEGYÉSZ)
Szeretném részben folytatni az eddi-

gi tevékenységeimet. Szembesültem olyan 
kérdésekkel, ötletekkel, melyekkel szívesen 
foglalkoznék a továbbiakban. Van még mit 

fejleszteni a szakterületi képviseletünkön, ezen is szeret-
nék munkálkodni.

CZIGLER DONÁT (VEGYÉSZ)
A BSc képzés egyik kulcskérdése: vajon 3 

év után mennyit ér a diploma? A nagy létszám 
és a sűríte� tananyag együ� szinte garancia
arra, hogy aki a gimnáziumból hátránnyal 

kerül ki, annak eleve nehezebb dolga legyen. Ez az állapot 
az ELTE-s diploma hosszabb távon való leértékeléséhez 
vezethet. Képviselőként ez ellen tudnék tenni, szűkebb 
területemen, a szerves kémián, már több hallgatótársamra 
voltam kedvező hatással. I� az idő, hogy a jó receptből
ismét főzzünk.

GONDA ZSOMBOR (VEGYÉSZ)

NÉMETH DÁVID ANDRÁS (VEGYÉSZ)

OROSZ DÁVID (BIOLÓGIA-KÉMIA)

Kedves Hallgatótársak!
Szeretnék újra képviselő lenni, hogy lehető-

ségem legyen a hallgatókat segíteni. Szeretném, 
ha a szakterületen több rendezvény lenne.

Remélem lelkesedésemmel és tapasztalataimmal még 
sokat tehetek a szakterületért.

SCHAUER KRISZTINA (KÉMIA-MATEMATIKA)

Környezettudomány szakterület  
(8 jelölt, 5 hely)

ÁRVAY MÁRTON (KÖRNYEZETTUDOMÁNY)

Elpusztítani a fogyasztói társadalom ártalmait.
Rekreációs területek létrehozása az ELTE-n.
ELTE-s bulik népszerűsítése, szervezése.
Intelligens teremtő elmélet sárba tiprása.
Kurt Vonnegut emlékmű létrehozása.
Környeze�udományi sátrat a szigetre.

BODÓ MÁTÉ (KÖRNYEZETTAN)
Állandóan a HÖK környékén kotnyeles-

kedem. Ha megválasztotok képviselőnek leg-
alább valami hasznosat is tudok majd tenni 
értetek

UI: Ja és el ne felejtsétek! Szerdán Boráros Borozás!

FERENCZI ATTILA (KÖRNYEZETTUDOMÁNY)

Abszolút világhatalom… A környeze�u-
dományi szak térhódításának kiteljesítése, 
legendák és mondák terjesztése az eddig köd-
be burkolózo� szakterület mitikus erejéről.

Természetfele�i képességű tagjaival célunk nem kevesebb,
mint a bioszféra (szűkebb lehetőség esetén a hallgatók) 
megmentése.

HORNYÁK SZILVIA (KÖRNYEZETTUDOMÁNY)

Folyamatosan részt kívánok venni a szakterület és az 
ahhoz szorosan kötődő Környeze�udományi Klub mun-
kájában, akárcsak eddig is, de már képviselőként.

KRAY ZSUZSANNA (BIOLÓGIA-KÖRNYEZETTAN)

Szeretnék részt venni a most induló kör-
nyeze�udomány szakterület felvirágoztatá-
sában, és szeretném, hogy a környeze�an és
környeze�udomány szakos hallgatók érezzék,

hogy vannak, akik foglalkoznak az ügyeikkel, és legyen 
környeze�an/tud. identitástudatuk. Továbbá szeretném a
mentorrendszert még jobbá, még hatékonyabbá tenni!

Mit te�em tavaly ilyenkor óta? Röviden: környeze�u-
domány szakterület, Környeze�udományi Klub, mentor-
rendszer. Ha tetszenek az elképzeléseim, úgy gondolod, 
hogy a Te érdekeidet is tudnám képviselni, tisztelj meg 
szavazatoddal!

KÜRTÖSI SZILVIA (BIOLÓGIA-KÖRNYEZETTAN)

Szeretnék továbbra is a Kari Ösztöndíjbi-
zo�ságban dolgozik, ehhez viszont képvise-
lőnek kell lennem.

PATAKI ZOLTÁN (KÖRNYEZETTUDOMÁNY)

Úgy gondolom, hogy képviselőként többet tehetek a 
szakterületemért, és javaslataimmal könnyíthetek a Ránk 
nehezedő terheken. Továbbá a Környeze�udományi Klub
tagjaként több lehetőségem lesz tenni az egyetem környe-
zetéért is.

SÁRKÖZI EDIT (KÖRNYEZETTUDOMÁNY)

Szavazzatok az ismert névre, valamint 
azért, hogy érvényes legyen a szavazás!
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HÖK  9  Matematika szakterület  
(14 jelölt, 5 hely)

BOZZAY ESZTER (MATEMATIKA)

Szavazz rám, és légy vidám!

EKKER NIKOLETTA (MATEMATIKA-INFORMATIKA)

Az elmúlt egy évben pó�agként ve�em ki a részem
a HÖK feladataiból, megválasztásom esetén szeretném 
lehetőségeimhez mértem továbbra is segíteni a HÖK 
munkáját. 

HERMANN GÁBOR (MATEMATIKA)
Sziasztok!
1 éve járok az ELTE-re, sok dolgom 

volt már a HÖK-kel, elég jól ismerem a 
munkájukat. A feladat sok, a létszám kevés! 

Szavazzatok rám!

KAJDY TÍMEA (MATEMATIKA)

Az utóbbi 3 évben is figyelemmel követ-
tem a HÖK munkáját, eddig is segíte�em,
ahol tudtam. Most már szeretnék hivatalosan 
is részt venni a döntéshozatalban, képviselni 

a hozzám hasonlók érdekeit.

KISS VIKTOR (MATEMATIKA)
Pektor vagyok. Ne nézd meg a képem, mert 

majdnem olyan csúnya vagyok, mint a Yeti. De 
az vigasztaljon, hogy te is lehetsz krampusz!

LAKÓ VIKTÓRIA (MATEMATIKA)

Adatbázis készítése a gyakorlatvezetőkről 
a hallgatók számára.

Szakestek szervezése.

LASZÁK NIKOLETT (ANGOL-MATEMATIKA)

Betonutat az átlóra É-i D-i tömb közö�!
Paralelepipedont a kocka helye�!

LENGYEL ZOLTÁN (MATEMATIKA)
Új lendület, egy kis vérpezsdítés és hallgatói érdek-

képviselet új szemszögből. Ezt ajánlom, ha rám szava-
zol. Na meg jobb bulikat, több színvonalas programot… 
Lenzo*

MAGYAR RÓBERT  
(ALKALMAZOTT MATEMATIKUS)

Eddig főleg a mentorrendszer, illetve a 
nagyobb rendezvények szervezésében ve�em
részt. S bár a sört továbbra sem tudom olcsób-

bá tenni, ezen munkáimat azért szívesen folytatnám.

MÉCS ANNA (MATEMATIKA)
Kitűnő évjáratból való, rendkívül telt ízű, 

intenzív jelöltkülönlegesség. Száraz, félédes, 
édes – mindig feladatától függően. 

Érdekképviselethez, HÖK-höz és egyéb 
vadhúsokhoz ajánlom.

NAGY MELINDA (MATEMATIKA-INFORMATIKA)

Másfél éve segítem a HÖK munkáját 
különböző rendezvényeken, vagy ahol kel-
le� és tudtam. Következő félévtől szeretnék
képviselő lenni, hogy képviselhessem a hall-

gatók érdekeit.

PAUER ESZTER (MATEMATIKA-INFORMATIKA)

Tavaly pó�agként tevékenykedtem a HÖK-ben, a Kari
Ösztöndíjbizo�ság tagjaként. Jövőre is szeretnék a szoci-
ális ügyekkel foglalkozni. Ehhez kérném a segítségeteket 
szavazatotokkal! Kösziii

RING PÉTER DÁNIEL  
(MATEMATIKA-INFORMATIKA)

Aki ismer, az tudja, miket szeretnék meg-
valósítani, aki meg nem jöjjön oda, és kérdezze 
meg!

SZALÓKI GÁBOR (MATEMATIKA-INFORMATIKA)

Szeretném a régi képzésben felve� hall-
gatók BSc-s képzésbe való átfedését jobban 
figyelemmel kísérni, és segíteni. Képviselni
a hallgatók érdekeit, és továbbítani a vélemé-

nyeiket a HÖK felé. 

Doktorandusz (2 jelölt, 3 hely)

ÁGOSTON BIANKA (KÉMIA DOKTORI ISKOLA)

Doktoranduszokat összetartani és képviselni. Érdeke-
ink képviselete csak akkor lehetséges, ha jelen vagyunk, 
és kimondjuk elképzeléseinket!

BERNÁD JÓZSEF ZSOLT (FIZIKA DOKTORI ISKOLA)
A BSc újra átgondolása, illetve olyan tanítási rendszert 

létrehozni, ami a tehetséges diákoknak megadja a lehető-
séget a fejlődésre.

Szavazás:
Északi és Déli tömb bejárat

2007. május 14-18.


